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Z A P I S N I K
sa 119. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 13. travnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić,
voditeljica  Odsjeka  za  komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno  uređenje  i  promet,  Nikola  Muvrin,
direktor   „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Dragan Abramović,  zapovjednik  JVP Delnice,  Indira  Rački
Joskić,  ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice  Delnice,  Mirela  Srkoč  Šenkinc,  direktorica
Turističkog  ureda  TZ  Grada  Delnica,  Zvezdana  Jerković,  ravnateljica  Dječjeg  vrtića  „Hlojkica“
Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice,  Martina Petranović, službenica Stručne službe za
obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar,
Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović.

PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Daljnja  komunikacija  o  izradi  izvješća  vezano  uz  reviziju  učinkovitosti,  odlazak  u  Ured

državne revizije radi dostave dodatnih materijala.
- Obrazac RAD1.
- Izvještaj za zapošljavanje.
- Otvaranje bagatelne nabave.
- Početak izrade rebalansa proračuna te izvještaja o izvršenju proračuna.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Ovaj tjedan dostavljaju se prijave za izradu glavnog projekta rekonstrukcije Doma HV.
- Katalogizacija je u tijeku.
- Predavanje na temu prevencija o ranom otkrivanju raka dojke.
- Dvije radijske emisije.
- Plaćanje računa.
- Narudžba stručne literature za studente.
- Nabava CD-a.

DAVORKA GRGURIĆ
- Ovrhe za komunalnu naknadu.
- Knjiženje računa za zgradu gradske uprave, rješenja za komunalni doprinos te za naknadu za

nezakonito izgrađene zgrade.
- Kontrola izvedenih radova na nerazvrstanim cestama.
- Prijava na natječaj PGŽ – pomoć u održavanju javnih i nerazvrstanih cesta.
- Popis šteta i dogovor za sanaciju nakon zimske službe.



- Poslovi  prometnog  redarstva  svakodnevno,  a  jednom tjedno  odlazak  u  Policijsku  postaju
Rijeka kako bismo za prekršitelje mogli dobiti podatke o tablicama, vlasnicima vozila kako
bismo krenuli u naplatu kazni.

- Otvaranje ponuda za Strategiju ukupnog razvoja Grada Delnica.
- Pripreme za akciju „Zelena čistka“ koja će se održati 9. svibnja 2015.
- Izdavanje suglasnosti po zahtjevima za terase u Supilovoj ulici.
- Aktivnosti prema zahtjevu za uređenje dječjeg igrališta kod Goran graditeljstva.
- Sastanak u Autotransu na temu linijskog prijevoza.
- Dopuna dokumentacije i svakodnevna komunikacija na temu rekonstrukcije Supilove ulice.
- Zatražena je ponuda za daljinsko upravljanje fontanom. Potrebno je izvršiti još građevinskih

radova u smislu izvlačenja antene te montaže elektroničke opreme.
- Ne radi kamera na trgu.

NIKOLA MUVRIN
- Čišćenje rizle na svim površinama na području Grada Delnica.
- Započet će rušenje jelki pokraj Dječjeg vrtića.
- Primjedba na Udrugu Revolt koji su imali zabavu u Radničkom domu nakon koje je ostavljen

nered, zaštopani we-i.
- Problem u Amerikanskoj  ulici  na  broju 14 – objekt  je u ruševnom stanju,  crijep pada na

nogostup.  Gradonačelnik je  zatražio da se  kontaktiraju vlasnici.  Nadovezala  se  pročelnica
Piskač koja navodi da je od građevinske inspekcije dobiven dopis za Bolfovu kuću koja je
također  ruševna.  Navode  da,  kada  je  riječ  o  ruševini,  je  komunalni  redar  nadležan  izdati
rješenje o rušenju. Sve to zaključili su po slikama.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Druženje s Fažancima u subotu. Pokazali su bogat program i gastronomsku ponudu, bili su

zadovoljni načinom na koji smo ih primili. Šteta što nije bilo više domaćih ljudi.
- Izrada kandidatura na temu manifestacija.
- Priprema promocijskog nastupa u ZTC-u s naglaskom na kulturu i gastronomiju.
- Raspored događanja od lipnja do prosinca za prilog Novog lista.
- Rasprava na Općinskom sudu.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Druženje s Fažancima, bilo je lijepo, posađene su voćke koje će vrtićarci čuvati i njegovati.
- Aktivnosti vezane uz rušenje jelki i sadnju voćaka.
- Sjednica Upravnog vijeća – natječaj za ravnatelja.
- Još uvijek nije zaposlena medicinska sestra, nema ih na tržištu.
- S kolektivom dogovoriti zamjenu za kolegicu koja će duže vrijeme biti na bolovanju.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Pripreme za „Mjesec zaštite od požara – svibanj“.
- Čišćenje kruga, garaža te registracija kamiona.
- Završen  je  natječaj  za  vatrogasca,  pristiglo  je  7  zamolbi,  potrebno  je  sazvati  sastanak

Upravnog vijeća.
- U Lešnici je deponij koji bi trebalo paliti no prije toga treba provjeriti ima li puno plastike

koja se ne spaljuje jer je kancerogena.

DAVORIN KLOBUČAR
- Danas je u PGŽ sastanak glede suradnje GSC i NP „Risnjak“.
- Problemi MO Brod na Kupi: u subotu je održana ekološka akcija, dogodilo se da je pukla

jedna od dvoju sajli na visećem mostu preko kupice te se most nagnuo. Stavljena je zabrana
prolaska mostom i područje je ograđeno. Most treba čim prije sanirati jer je on najatraktivniji
dio kupske doline. Ne zna tko je nadležan za održavanje mosta. Pročelnica navodi da je most
prije desetak godina popravljen od Hrvatskih voda pa gradonačelnik inzistira da ih se upozori i
zamoli da u najkraćem roku otklone nedostatak te da zamjene i dio podnica.



GORDANA PISKAČ
- Kontakti sa ŽUC-om, obilazak terena vezano za rješenje prometovanja autobusa do Petehovca

a ujedno raspraviti i dio koji se tiče „Damskog mosta“.
- Sastanak  s  Autotransom  na  temu  linijskog  prijevoza.  PGŽ  je  raspisala  natječaj  za

sufinanciranje linijskog prijevoza.
- Prijedlog ugovora s HT-om.
- Prijedlog procjene vrijednosti zemljišta u vlasništvu Grada.
- Bliži se rok za dostavu ponuda za izradu projekta Knjižnice.
- Parcelacijski elaborat u svrhu otkupa zemljišta za pristupnu cestu prema Podgori.

MARTINA PETRANOVIĆ
- Drugostupanjsko rješenje za žalbu na radni odnos.
- Slanje materijala za Gradsko vijeće.
- Aktivnosti oko „Mrtvica“.
- Izrada akata za mjesne odbore.
- Očitovanje na ugovor o pravu služnosti s HT-om.
- Odluka o raspisivanju javnog poziva za stručno osposobljavanje.

Dovršeno u 9,00 sati

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


